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 20-21 School Circular No.8 (S.3) 

 
5th October, 2020 

 

Dear Parents/ Guardians, 

 

Purchasing of Supplementary Workbooks (S.3) 
 

In order to enhance students learning and develop a better foundation of their knowledge, 

the school has designed diverse subject based worksheets compiled into Supplementary 

Workbooks. Students need to purchase them to strengthening their techniques in tackling 

questions, details as follows: 

 

Subject Title of the Supplementary Workbook Price ($) 

Geography Geography school-based worksheets 26.2 

Language Across  
the Curriculum LAC Book 18 

Chinese History Chinese History Workbook 19.5 

Total 63.7 

 

Please submit the payment through the Octopus card at the general office on or before 9th 

October, 2020 (Friday). Should there be any enquiry on the above fees, please feel free to contact 

our vice-principal Ms. Wu Fung King at 2656 7123. 

 

Please complete the attached reply slip and return it to the class teacher on 6th October, 2020  

(Tuesday).   

 

Thank you for your kind attention. 

Yours faithfully, 

 

 

S. K. Ng  

 Principal
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20-21 第8號通告(中三) 

敬啟者：  

購購購購買補充作業買補充作業買補充作業買補充作業(中中中中三三三三) 

 

為幫助同學鞏固學科知識，提升學習效能，本校特意設計具學科特色的課業題目，並

已印製為補充作業，供同學購買以進行強化訓練。詳情如下﹕ 

 

科目 作業名稱 金額 ($) 

地理 地理科校本工作紙 26.2 

跨學科英語 LAC Book  18 

中史 中國歷史攻略 19.5 

總額 63.7 

 

謹請 貴子弟必須於十月九日（星期五）前到校務處以八達通繳交費用。對於以上收

費項目有任何疑問，可致電 2656 7123 與胡鳳琼副校長聯絡。 

 
敬請  閣下填妥下列回條，於十月六日（星期二）交回班主任，以憑辦理。 

 

此致 

中三級家長 

             校長 

 

                     吳少祺謹啟 

二零二零年十月五日 



 
 
 

20-21第八號通告(中三) 

20-21 School Circular No.8 (S.3) 

 

回條回條回條回條 

Reply Slip 

 ______ October, 2020 

 

敬覆者： 

Dear Principal, 

 

  有關  貴校二零二零年十月五日第八號通告「購買補充作業(中三)」事宜，業已知悉，

本人 *同意 / 不同意 敝子弟購買補充作業。    

 I have been clearly informed about the matters listed in School Circular No.8 ‘Purchasing of 

Supplementary Workbooks (S.3)’. I agree/ disagree* that my child purchase the workbooks. 

 

*請删去不適用者 

Please delete where inappropriate. 

 

  此覆 

孫方中書院吳少祺校長 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

二零二零年十月    日 

 

家長簽署 

Signature of Parent/ Guardian : 

家長姓名 

Name of Parent/ Guardian : 

學生姓名 

Name of Student : 

班別及班號 

Class and Class Number 
: 

  

(      ) 


